

CAIDP

Canadian Association of
International Development
Professionals



CAIDP is a non-profit corporation, federally registered in February 1993. A completely voluntary organization, CAIDP is run for and by development professionals. Its objectives are to:

- Foster excellence in international development
- Promote the collective professional interests of the international development community
- Provide a forum for members to exchange professional information and engage in professional development

CAIDP is:

*The voice of Canada's Professional
International Development Community*

*Meeting the challenges of members'
concerns and interests head-on*

*Comprised of development professionals,
officials, academics, researchers, students*

*Headquartered in Ottawa, members
nationwide*

PROMOTING CANADIANS

CAIDP promotes the services of Canadian development professionals internationally. Our membership sets our agenda, and we engage in a continuing dialogue with members through surveys and consultations to identify concerns that need to be advanced.

For example, we are ...

- Building Canada's international image, reputation and presence through our Code of Professional Conduct and our emerging professional body of knowledge
- Researching international market opportunities
- Promoting the use of Canadian expertise and values in developing countries
- Connecting Canadian development professionals with each other, and with International Partners
- Representing the interests and concerns of Canadian development professionals through dialogue with Canadian users of professional development services.

*CAIDP meets frequently with
Parliamentarians, federal departments and
agencies, international organizations and
institutions, and other members of the
international development community.*

*Member concerns are routinely identified for
discussion and action.*



Contacts

<http://www.caidp-rpcdi.ca>

Email: caidprpcdi@gmail.com



Communications

CAIDP's **Information HUB** (electronic mail service) provides 1,000 subscribers with timely information on development in the international consulting field. Members receive advance notices of - and invitations to - key events put on by important stakeholders.

CAIDP's Annual General Meetings and conferences offer opportunities for professional development and networking as well as election by members of a new Board.

Our **website** and **bulletins** provide information on issues of concern to our profession. CAIDP members are encouraged to submit ideas, insights, comments and suggestions. This promotes dialogue by linking professionals with other informed, concerned and involved members.

Job Opportunities

Our HUB and online **JOBbank** service connects development professionals with organizations that are looking for their services. Members are informed about job opportunities and what is happening in the industry. Member profiles provide access to a pool of qualified professionals.



RPCDI

Regroupement des
professionnels canadiens en
développement international



Le RPCDI a été enregistré au niveau fédéral comme société sans but lucratif en février 1993. Une organisation entièrement volontaire, le RPCDI est dirigé par et pour ses membres et a pour objectif ce qui suit:

- Encourager l'excellence en consultation pour le développement international
- Promouvoir les intérêts professionnels communs des professionnels en développement international
- Fournir aux membres un forum pour l'échange d'information sur la profession et sur le perfectionnement professionnel.

Le RPCDI est:

La voix de la communauté canadienne du développement international

En mesure de relever les défis, les préoccupations et les intérêts de ses membres

Composé de professionnels du développement, de fonctionnaires, d'universitaires, de chercheurs, d'étudiants

Siège social à Ottawa, rayonnement à travers le Canada

PROMOUVOIR LES CANADIENS

Le RPCDI favorise le recours aux services de professionnels canadiens pour le développement international. Notre action est façonnée par nos membres, au sein d'un dialogue énergique et permanent entre nous, dont des enquêtes régulières qui aident à identifier les problèmes qui doivent être débattus et défendus. Par exemple, nous travaillons en ce moment sur les sujets suivants:

- Renforcer l'image internationale, la réputation et la présence du Canada en appliquant notre Code de déontologie professionnelle et en faisant progresser le niveau de connaissance en développement international
- Rechercher des possibilités dans le marché international
- Renforcer les réseaux au sein de la communauté canadienne et avec les partenaires internationaux
- Promouvoir l'utilisation de l'expertise et des valeurs canadiennes dans les pays en développement
- Représenter les intérêts et les préoccupations des professionnels canadiens du développement à travers le dialogue avec les utilisateurs canadiens de services de professionnels canadiens de développement

Le RPCDI se réunit fréquemment avec les parlementaires, les ministères et les organismes fédéraux, des organisations et des institutions internationales, et d'autres acteurs du développement international.

Les préoccupations des membres sont régulièrement enregistrées afin d'en discuter et de voir à ce qu'elles avancent.



Contacts

<http://www.caidp-rpcdi.ca/fr>

Email: caidprpcdi@gmail.com



Communications

La **plate-forme d'information** du RPCDI (ses communications par courriel) fournit de l'information à 1000 abonnés à une liste constamment mise à jour sur l'évolution du service de conseil international. Les membres reçoivent des avis et des invitations à des événements clés affichés par les parties prenantes importantes.

L'assemblée générale annuelle du RPCDI ainsi que la conférence annuelle offrent des possibilités de développement professionnel et de réseautage ainsi que l'élection de membres à un nouveau conseil d'administration.

Notre **site Web** et les **bulletins** trimestriels fournissent des informations sur des questions d'intérêt pour notre profession. Tous les membres du RPCDI sont encouragés à soumettre des idées, des perceptions, des commentaires et des suggestions. Ceci favorise le dialogue en associant les professionnels et d'autres membres informés, concernés et impliqués.

Occasions de Consultations

Notre plate-forme d'information et le service de la **Banque d'emplois** en ligne relient les professionnels du développement avec des organisations qui sont à la recherche de leurs services, et tous et toutes peuvent s'informer sur les possibilités d'emploi et sur ce qui se passe dans l'industrie. Les profils de membres donnent accès à un bassin de professionnels qualifiés.

